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TÜRKİYE 4. ENERJİ KONGRESİ
İZMİR'DE YAPILDI

Türkiye 4. Enerji Kongresi 17�
21 Kasım 1986'da İzmir'de yapıldı.
Odamızın da on delegeyle katddığı
Kongreyi Dünya Enerji Konferansı
(WEC) Türk Milli Komitesi düzen�
ledi Aynı sıralarda (14�23 Kasım)
Kongre dolayısıyla Kültür Park'ta
33 Kamu kurum ve kuruluşu le
özel şirketlerin katıldığı Türkiye
1. Enerji İhtisas Fuan açıldı. Kong�
rede poster tebliğ, özel oturum ve
panoda teşhir edilmek suretiyle 145
tebliğ değerlendirildi Kongre so�
nunda yapdan genel değerlendir�
mede aşağıdaki hususlar vurgulandı:

� Türkiye'nin yerli enerji kaynak�
larının yetersizliği vurgulanır�
ken, yanya yakınının ithalle
karşılanması nedeniyle fiyat
hareketlerinden etkilenmesine
dftkat çekldi.

� Kaynak ithal edilirken fon
yaratmak için marj konulma�
lıdır.

� Türkiye'nin birincil enerji kay�
naklan envanteri çıkarılmalıdır.

� Enerji tasarrufu kısıtlama ola�
rak değil, birim enerji girdisini
en aza indirgemek biçiminde
algılanmalıdır.

� Düşük kaliteli linyit, ağır pet�
rol, asfattit gibi maddeler bu�
gün için pek kullanılmasa da
mutlaka kullanılması yönünde
çalışmalar yapılmalıdır.

� Hidroelektrik kaynakların daha
verimli değerlendirilmesi ve
küçük hidroelektrik santralleri�
nin kullanılması gereklidir.

� Nükleer enerjiden yararlanma�
ya ve buna bağlı olarak uran�
yum kaynaklarının araştırılma�
sına hız verilmelidir.

� Güneş, Jeotermal enerji kulla�
nılmalıdır. Bununla birlikte ar�
tıklardan (çöp, biogaz vb.) ener�
ji üretimi teşvik edilmelidir.

� Çevre, risk (ekonomik, fizik�
sel) maliyet�fayda bütünlüğü
kaynak değerlendirirken sağ�
lanmalıdır.

� Şu anda yetersizliği hissedilen
insan ve endüstriyel altyapı
hızla oluşturulmalıdır.

TEK'DE BÖLGECİLİK
TEK İç Anadolu Elektrik Dağı�

tım Müessese Müdürlüğü'ne bağlı
Yeni Bağlantı ve Kaçak Kontrol
Müdiniüğü'nde, Odamız üyelerinden
olan Sn. Ahmet KÜLAHÇI sayaç
montaj şefliğini 6 yıldır yürütüyor�
du.

Odamızın yaptığı araştırmalar
sonucunda, sözü edilen Müdürlüğün
kurulmasından bugüne kadar yapı�
lan atamalarda, bilgi ve mühendislik
kariyerinin göz önüne alınmadığı ve
Odamız üyelerinden, Yeni bağlantı
ve Kaçak Kontrol Müdür Vekili
Ferit BAYDAR'ın yayınladığı
duyuru ile de, yine Odamız üyele�
rinden Sn. Ahmet KÜLAHÇI *yı
sayaç montaj şefliğinden alarak,
hiçbir teknik hizmeti gerektirme�
yen kayıt bölümüne, sayaç montaj
şefliğine ise konu ile ilgili deneyimi
olmayan, sadece ANKARA'lı olması
nedeniyle Tekiuker Celal ULGEk'i
ataması üyelerimiz arasında büyük
üzüntüyle karşılanmıştır.

Odamız üyelerinin bu tür hak�
sızlığa uğratılması, Yönetim Kuru�
lumuz tarafından yakından takip
edilmekte ve oynanan oyunların su
yüzüne çıkartılması için çalışılmak�
tadır.

1. ELEKTRONİK İLETİŞİM
KABLOLARI SEMİNERİ

Bdoen Electronics, Dostlar Dış
Ticaret A.Ş. ve Odamızca ortaklaşa
düzenlenen 1. Elektronik İletişim
Kabloları Semineri 3 Kasım 1986
tarihinde Büyük Ankara Ctdi'nde
yapıldı. Aynı Seminer, S Kasan
1986 tarihinde İstanbul'da Büyük
Sürmeli Oteli'nde tekrarlandı.

Seminerin� oturum başkanlı�
ğını, Ankara bölümünde ODTÜ
Elektrik�Elektronik Mühendisliği
Bölümü araştırma görevlilerinden
Hilmi GÜVEN, İstanbul bölümünde
ise, Boğaziçi Üniversitesi Biomedi�
kal Mühendisi* Enstitüsü öğretim
üyelerinden Prof. Dr. Necini TAN�
YOLAÇ yaptılar.

Ankara'daki Seminer oturumu
Ankara Şubemiz başkanı Kaya
BOZOKLAR'm açış konuşması fle
başladı. Kaya BOZOKLAR konuş�
masında, elektronik iletişim ve bile�
şenleri konusunda en son teknolo�

jiyi izlemenin ve uygulamanın artık
bir zorunluluk halini aldığına işaret
etti. Daha sonra seminer, Belde»
satış ve pazarlama sorumlusu Jake
KABUTEY ile Elektronik Mühen�
disi Mark STOLLE'un konuşmaları
ile devam etti.

Konuşmalarda ağırlık, daha
çok kablo esasları, tipleri, kablola�
rın çeşitleri yöntemlerle ekranlan�
malan, üstünlükleri ve uygulama
yöntemleri Ue fiber optik kabloları�
nın tanıtımı, üstünlükleri ve yerel
şebekelerin bilgisayar ve askeri
donanım nıygulamalan dinleyiciler
tarafından ilgiyle izlendi. Seminer
dinleyicilerin katridığı bir kokteylle
son buldu.

Seminerin program olarak tek�
rarı niteliğindeki İstanbul bölümün�
de ise açrfıs »konuşması istanbul
Şube Başkanmut Ünal ERDOĞAN
tarafından yapridv. Elektronik ileti�
şimin önemine ve ,»n yıllarda ülke�
mizde kaydettiği İlerlemeye deği�
nen Ünal ERDOĞAM özetle, bu ko�
nuda gerek teknolojiV deneyim ve
gerekse akadenuk birktm açısından
gözlenen olumlu gelişme.'eri anlattı.

SLAYT GÖSTERİSİ
ODTÜ Dağca* ve Kış Sporları

Kolu 8.11.1986 günü Oda lök* Ünde
"Doğa ve İnsan" konulu bir liayt
gösteriri düzenledi Müzik eşliğinde
gerçekleştirilen gösteride ODTUYü
dağcılar, uzun yıllardır uğraştıktan
bu ilginç spor dalını birbirinden
güzel Slaytlarla tanıtmış oldular.
Üyeleriniz tarafından igiyle izle�
nen gösteri dizisinin, gelen istek
üzerine değişik konularda devam
etmesi kararlaştırıldı.

Odamız tarafından her yi dü�
zenlenmekte olan geleneksel "Elek�
trik Mühendisleri Odası Gecesi" tüm
şubelerimiz tarafından Kasan ayı
içerisinde gerçekleştirilmiş bulun�
maktadır.

Odamızın Denetleme Kurulu
tarafından çalışmaları denetlenen
İstanbul Şube ve Bursa Bölge Tem�
«aefliğimizin çalışmaları takdir edl�
miştir.

Ankara Şube'nin Hacettepe
Üniversitesi Elektrik Bölümü me�
zunlarına düzenlediği yemekli gece�
ye katılım oldukça yüksek olmuş�
tur.
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